
Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

421maandag 25 november 2019 10:18

RE: Memo toelichting problematiek HR Afsluitdijk tbv Brummenoverleg aankomende dinsdag

We zitten vanmiddag bij elkaar om strategie voor morgen te bepalen. Belangrijkste nu is de discussie over WOG 2 eruit te halen en op te lossen zodat er  meer rust ontstaat, dit zodat we HR
dossier zsm op orde krijgen en nieuwe baseline kunnen vaststellen.

Pers verhaal is inderdaad slechts concept als oefening waar we naar toe willen. Goed voorstel dat we enkel voor nu MIRT pakken om toe te lichten wat er aan hand is (mochten er  vragen komen)

Groet

Van:
Verzonden: zondag 24 november 2019 22:34
Aan:

Onderwerp: RE: Memo toelichting problematiek HR Afsluitdijk tbv Brummenoverleg aankomende dinsdag

Beste

Dank voor memo.
Heel snel gelezen
Wat gaan jullie dinsdag bespreken met LEWEL?
En welke strategie gaan we volgen?

Nog een opmerking:
Pers : verhaal is veel te lang en gedetailleerd ( ze zouden link kunnen leggen met verkeerde ontwerp bij Ijmond). Ik zou blijven bij tekst van MIRT brief
Hoe dan ook afstemmen met bestuurstaf

Vr gr

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackbeiTy.com)

Van:
Datum:  zondag 24 nov. 2019 5:44 PM
Aan:

Onderwerp:  Memo toelichting problematiek HR Afsluitdijk tbv Brummenoverleg aankomende dinsdag

Beste

Bij deze de memo 'toelichting problematiek HR Afsluitdijk' zoals afgelopen donderdag afgesproken.
Toelichting was helaas niet gelijk op 2 pagina's uit te werken. Ik heb er voor de volledigheid ook nog een eerste concept persbericht aan toegevoegd omdat we ons ook al moeten voorbereiden op
eventuele persvragen in deze.

Met vriendelijke groet,


